CNN News Highlights — Hermit Crabs in Japan

1) celebrities	2) crustaceans	3) hermit crabs	4) living arrangemer		6) troubling trend
shells. Now he's				_	their homes as sh for that
1) adapting	2) bottle cap	3) coastal	4) Okinawa	5) photographe	er 6) trade
could think abo bunch of hermi So, I offer herm	ut. Then I starte t crabs wi it crabs available	d exploring the _ ith plastic. e shells in	forest that to of plastic that t	at night and I star they're using. My	
1) actual 2) conservation	3) make the swi	tch 4) plast	ic 5) shells	6) switches
with, I'll l the herm traded.	have some nit crab. It	over into it. And	c and I'll pull tha I uh right here t	at out and I'll put there's 175 piece	t the shell around es of plastic that I've
1) abdomen	2) chemicals	3) leech	4) protect	5) sensitive	6) temporarily
put the lid on all So, they're bad for them, riplastic have the	nymore. Yeah, it adapting with ight? Because th in there, righ	n the plastic until ney can't fully pul nt, that can	they find a bet I into the shell _ into the	ter option. More to themse _ part of the her	than likely, it is elves. And obviously mit crab, which is
1) beach cleanu	ıp 2) carve	3) donate	4) marine life	5) spirals	6) support
shells I'll actuall carve a positive When they get had. So, what p for the h A lot of people	y MTS4N word on the ba in it and they sw eople can do to ermit crabs to livicontact me and	ck side of the she vitch, they immed uh hermit	mber of the sho ell. diately run awa crabs is first av	ell that it actually y like it's the bes void collecting sh	y is. Sometimes I'll It thing they ever The lells that have The homes from

Translation

一位在日本的野生動物攝影師注意到一個 6) 令人擔憂的趨勢:3) 寄居蟹 把垃圾當成家。現在,他正在幫助這些好奇的 2) 甲殼類動物 升級住處。「Shello。」他 5) 交換 牠們的殼為 4) 居住安排,讓牠們看起來像 1) 名人 一樣。「Shellonce」有人要嗎?

2010年,我在森林裡看到第一隻寄居蟹爬上樹,殼上夾著一個 2) 瓶蓋。那時我腦中一直想著這件事。之後我在那天夜裡開始探索 3) 沿海的森林,發現許多寄居蟹正在 1) 適應 使用塑膠。於是我會把牠們使用的塑膠拿來,進行 6) 折抵交易,換上可用的殼。我的名字是 Sean Miller。我是一名野生動物 5) 攝影師,已在 4) 沖繩、日本生活超過 25 年。

因此,我開始推動自然寄居蟹 2) 保育 計畫,並 3) 做出改變。當我發現某隻寄居蟹正在使用 4) 塑膠時,我會拿出一些 5) 貝殼,放在那隻寄居蟹旁邊。牠就會 6) 轉換 過去。我會把貝殼放在 1) 實際的寄居蟹周圍。

牠們只是 6) 暫時地

用塑膠,直到找到更好的選擇。很可能這對牠們不好,因為牠們無法完全縮進殼裡來 4) 保護自己。而且很明顯,塑膠裡有 2) 化學物質,會 3) 滲出 到寄居蟹 5) 敏感的部位,也就是 1) 腹部。

我們收到很多世界各地熱心人士 3) 捐贈 的貝殼。我還會在殼上 2) 雕刻

「MTS4N」以及編號。有時我會在殼的背面 2) 雕刻 正向的詞語。人們可以怎麼 6) 支持寄居蟹呢?首先,避免收集帶有 5) 螺旋

的殼,因為寄居蟹需要住在那種殼裡。很多人聯絡我說,他們不知道自己拿走了 4) 海洋生物的家。另外我也建議參加 1) 海灘淨灘。



You can view the entire lesson plus an interactive activity at: https://linguadox.com/cnn-news-highlights-japanese-hermit-crabs/

Answers

1) celebrities	2) crustaceans	3) hermit crabs	4) living	5) swapping	6) troubling
			arrangements		trend

A wildlife photographer in Japan noticed a 6) troubling trend. 3) hermit crabs who were using trash as their homes. Now he's helping the curious 2) crustaceians level up. Shello. He's 5) swapping their trash for 4) living arrangements that have them looking like 1) celebrities. Shellonce, anyone?

1) adapting	2) bottle cap	3) coastal	4) Okinawa	5) photographer	6) trade

In 2010, I found my first hermit crab climbing up a tree in the forest with a 2) bottle cap. And that's all I could think about. Then I started exploring the 3) coastal forest that night and I started finding a bunch of hermit crabs 1) adapting with plastic.

So, I offer hermit crabs available shells in 6) trade of plastic that they're using. My name is Sean Miller. I'm a wildlife 5) photographer and I've been living in 4) Okinawa, Japan for over 25 years. This has been a long journey.

1) actual	2) conservation	3) make the switch	4) plastic	5) shells	6) switches
_,			1 ./ p.a.c	- ,	0,000000

So, I started to 3) make the switch for nature crab 2) conservation project. When I find a hermit crab that's adapting with 4) plastic, I'll have some 5) shells in my backpack and I'll pull that out and I'll put the shells around the 1) actual hermit crab. It 6) switches over into it. And uh right here there's 175 pieces of plastic that I've traded.

1) abdomen	2) chemicals	3) leech	4) protect	5) sensitive	6) temporarily
------------	--------------	----------	------------	--------------	----------------

I called this one elbow. The lug nut cover. This one was almost looks like a shift knob, right? I can't put the lid on anymore. Yeah, it's full. So, they're 6) temporarily adapting with the plastic until they find a better option. More than likely, it is bad for them, right? Because they can't fully pull into the shell to 4) protect themselves. And obviously plastic have 2) chemicals in there, right, that can 3) leech into the 5) sensitive part of the hermit crab, which is the 1) abdomen.

1) beach cleanup 2) carve	3) donate	4) marine life	5) spirals	6) support
---------------------------	-----------	----------------	------------	------------

We get a lot of the shells from kind people around the world uh that 3) donate them. And on the shells I'll actually 2) carve a message MTS4N and then the number of the shell that it actually is. Sometimes I'll carve a positive message on the back side of the shell.

When they get in it and they switch, they immediately run away like it's the best thing they ever had. So, what people can do to 6) support uh hermit crabs is first avoid collecting shells that have 5) spirals for the hermit crabs to live in.

A lot of people contact me and they're just like, "I didn't know that I was taking homes from 4) marine life." Another thing I recommend is participating in a 1) beach cleanup. Small actions with big impact, right?